
Krajevna skupnost Žabja vas                                                            31.5.2022                                    

Šentjernejska cesta 10 

8000 Novo mesto 

 

 

Zadeva:  Zapisnik 19. izredne seje Sveta KS Žabja vas, z dne 31.5.2022, v prostorih KS 

Žabja vas. 

 

Prisotni: Marta Medle, Matija Šega, Emil Pureber in Robert Sotler 

Odsotni: Polonca Centa, Andrej Kastelic 

 

Dnevni red: 

1. Izbira najugodnejšega ponudnika prikazovalnikov hitrosti prometa 

2. Obvestilo o poteku investicije v javno razsvetljavo 

3. Ureditev ekološkega otoka ob spomeniku NOB na Drejčetovi poti 

4. Investicije v prenovo okolice in v podstrešne prostore krajevne hiše 

5. Pregled računov za prenovo nadstreška pri krajevni hiši 

6. Pregled ponudnikov nizkih cestnih ovir 

7. Zaprosilo za pridobitev strokovnih mnenj v zvezi prometnega urejanja ulic 

8. Razno   

 

Ad1:  

KS se je uspešno prijavila na razpis Mestne občine Novo mesto (v nadaljevanju MO) za 

sofinanciranje projektov KS. Na tem razpisu smo želeli pridobiti sredstva za nakup 

prikazovalnikov hitrosti prometa. Pred povabilom k oddaji ponudb smo pridobili strokovno 

mnenje prometnih strokovnjakov s strani Skupne občinske uprave občin Dolenjske (v 

nadaljevanju SOU OD). SOU OD je 28.3.2022 v dopisu št. 371-0213/2021/9 podala stališče 

glede tehničnih karakteristik naprav in upravljanja.  

MO je 8.4. 2022 izdala KS Žabja vas Odločbo o sofinanciranju projekta prikazovalnikov hitrosti 

v razmerju 70:30. MO bo za prikazovalnike prispevala 6.300 EUR, 2.700 EUR pa KS Žabja 

vas.  

Na poziv KS so prispele 3 veljavne ponudbe s primerljivimi tehničnimi karakteristikami. Pogoj 

za izbor ponudnika je najnižja cena ponudbe s primerljivo kvaliteto izdelkov. V ponudbo je 

vključena tudi strokovna montaža na terenu in seznanitev z delovanjem naprav. 

 

Svet KS je obravnaval  3 veljavne ponudbe: 

1. KREST d.o.o. – 10.900,70 EUR z vključeno montažo prikazovalnikov. 

2. KOMPAS telekomunikacije d.o.o. – 11.083,70 EUR z vključeno montažo  prikazovalnikov. 

3. INTERMATIC d.o.o. – 8.981, 64 EUR – z vključeno montažo  prikazovalnikov. 

 



Sklep: Po pregledu vseh ponudb smo soglasno izbrali ponudnika INTERMATIC d.o.o. kot 

najcenejšega in ustreznega glede na zahtevane tehnične pogoje.  

 

Ad2:  

Nedavno smo z MO podpisali pogodbo o sofinanciranju projektov KS v zvezi javne razsvetljave 

(namestitev novih drogov in zamenjava starih uličnih svetilk z ekološkimi). Skupna vrednost 

projekta znaša 40.000 EUR. MO bo projekt sofinancirala do višine 28.000 EUR, KS do 12.000 

EUR. 

Sredstva bodo namenjena celoviti ureditvi javne razsvetljave ob vstopu v Športni park, na 

križišču ulice Na Lazu/Drejčetova pri zabojnikih, namestitvi dodatne svetilke na slepem kraku 

Lobetove ulice, namestitvi dodatne svetilke v slepem kraku ulice Žabja vas (nasproti Fabjana)  

in premaknitvi svetilke ob spomeniku NOB na Drejčetovi poti (razširitev ekološkega otoka). 

Sklep: KS bo sofinancirala ureditev javne razsvetljave do zneska 12.000 EUR.  

 

Ad3:  

Pri spomeniku NOB na Drejčetovi poti se bo v sodelovanju s krajanom Igorjem Novakom 

uredilo zbirno mesto komunalnih odpadkov. Za namen povečanja ekološkega otoka bo 

sokrajan  Novak  odstopil del zemljišča. Prestaviti bo potrebno ulično svetilko, razširiti betonski 

plato in zgraditi ličen oporni zid.  Sokrajan Črtalič je obljubil, da bo doniral sredstva za lično 

ograjo, KS pa bo pri projektu financirala vsa gradbena dela. 

Sklep: KS bo financirala zidarska dela in gradbeni material za razširitev in ureditev ekološkega 

otoka pri spomeniku NOB na Drejčetovi poti.  

 

Ad 4:  

V letošnjem koledarskem letu smo želeli urediti še mansardne prostore v krajevni hiši. Pridobili 

smo ponudbo za suhomontažna in slikopleskarska dela, ki znaša 13.556,64 EUR. Glede na 

skokovito naraščanje cen gradbenega materiala in storitev v letu 2022, smo zaznali za polovico 

povečan znesek predračuna v primerjavi s primerljivo ponudbo ob izteku leta 2021. 

Sklep: Zaradi skokovitega porasta cen gradbenega materiala in storitev, so se člani Sveta KS 

soglasno odločili, da se do umiritve cen v gradbenem sektorju ustavijo vse aktivnosti v zvezi 

nadaljnje obnove krajevne hiše in okolice. 

 

Ad 5:  

Pri obnovi nadstreška krajevne hiše in za vzdrževalna v notranjosti hiše  so v letu 2022 nastali 

določeni stroški. Predsednik in tajnik sta člane Sveta KS seznanila s stroški in računi.   

Gazvoda d.o.o.: 335,58 EUR – barve+ material za barvanje 

Merkur: 522,90 EUR – orodje, luči, set orodja, cev za zalivanje, vrtno orodje, lestve, nosilci za 

brisače in toaletni papir, krpe, kuhinjski pribor, čistila in ostali drobni material 

Starles: 65,32 EUR – vijaki za les in nosilni kotniki za klopi 



Eventus: 135,27 EUR – notranje luči in elektromaterial 

Sklep: Za evidentiranje drobnega inventarja se bo uvedel zvezek za vodenje evidence, kjer 

se bo popisal celotni ostali material, pohištvo in aparati. Pri evidentiranju ne bomo zajemali 

potrošnega materiala (papirne brisače, vrečke za smeti, čistila). 

 

Ad 6:  

S pomočjo strokovnjakov SOU OD smo pridobili nekaj ponudb za nabavo in namestitev cestnih 

ovir. Na podlagi pogovorov s krajani in njihovimi izraženimi mnenji na družabnih omrežjih, smo 

zaznali, da bi ta ukrep krajane preveč vznemiril, saj so njihova mnenja nasprotujoča. Raje smo 

se odločili za prikazovalnike hitrosti, ki bistveno manj posegajo v življenje ljudi in na podlagi 

analiz dosegajo podoben učinek. Cenovno so cestne ovire  bistveno dražje od prikazovalnikov 

hitrosti. Poleg tega bi pomenila sezonska montaža/demontaža ovir najmanj 2x letno, dodaten 

izdatek za proračun KS. 

Sklep: Člani Sveta KS do nadaljnjega ne podpirajo nabave in nameščanja cestnih hitrostnih 

ovir. Po namestitvi prikazovalnikov hitrosti bo opravljena poglobljena analiza prometne varnosti 

s strani SOU OD o smiselnosti dodatnega nameščanja cestnih ovir.  

 

Ad 7:  

SOU OD smo zaprosili za izdelavo strokovnih mnenj za prometno ureditev ulic Na Lazu, 

Lobetove in Knafelčeve ulice. Na Drejčetovi poti bo zarisan varen prehod za pešce ob vstopu 

v Športni park, na Avšičevi ulici bo na cestišču zarisana površina za pešce. Zaprošeni so bili 

tudi za zaris označb (omejitev 30) na vseh ulicah v KS. 

Sklep:  Čakamo na strokovna mnenja SOU OD za ulice Na Lazu, Lobetove in Knafelčeve. V 

poteku Avšičeve ulice bo zarisana varna površina za pešce.  

 

Ad 8:  

Lekarniška dejavnost 

Zadnji odgovor direktorice Dolenjskih lekarn in župana je, da se še vedno išče ustrezen prostor 

za najem. Najboljša lokacija bi bila stavba ob trgovskem središču Hofer. Podjetje Hofer 

intenzivno  išče investitorja, ki bi investiral v novo poslovno stavbo. 

Sestanek na Elektru 

Vsebina pogovora je bila posodobitev nizkonapetostnega elektro omrežja, premestitve zračnih 

vodnikov pod zemljo in vzpostavitev sončnih elektrarn. Za izdatne investicije v omrežje 

trenutno nimajo državnih sredstev. Napr. na eno transformatorsko postajo se lahko priklopijo 

samo 3 elektrarne. Na izrecno prošnjo KS bodo pričeli s projektiranjem premika nadzemnih 

vodnikov pod zemljo, na osnovi nekajletne želje krajanov Drejčetove poti. S strani Elektra so 

že opravili poizvedbe pri krajanih in nekateri so žal odločno nasprotovali prekopavanju svojih 

vrtov. Matija Šega se bo pogovoril s sosedi in poskušal pridobiti vsa ustna soglasja. Z 

odgovornimi na Elektru smo se dogovorili za prispevek v naslednjem krajevnem glasilu, da bi 

krajanom podrobno razložili situacijo in omejitve s področja razvoja nizkonapetostnega elektro 

omrežja. 



Kolesarska postaja GoNM 

Poizvedovali smo v kateri fazi je investicija v kolesarsko postajo GoNM na območju naše KS. 

Projekt je izdelan in lokacija je določena pri podjetju Panvita d.o.o.. Nedavni odgovor župana 

je, da so te investicije zaenkrat ustavljene. Obravnavale se bodo individualno, če bodo KS 

investirale 30%. Odgovor predsednika KS županu je bil, da ni korektno, da je večina »mestnih« 

KS že dobilo postaje in to brez sofinanciranja. Člani Sveta KS so mnenja, da je potrebno vse 

KS na območju MO enakopravno obravnavati. Glede na že izbrano lokacijo ter izdelan projekt 

in bližino pomembnih prometnih vozlišč,  pričakujemo skorajšnjo izgradnjo kolesarske postaje 

iz sredstev MO in iz ostalih virov. KS za tako drago investicijo nima sredstev.  

Meritve vitalnih funkcij in krvne meritve 

V soboto, 28.5.2022, so v krajevnem domu potekale meritev krvnega tlaka, sladkorja in 

maščob v krvi. Krajani so zelo zainteresirani za ponovno izvajanje meritev, ki so načeloma 

odlično obiskane. Predvidoma v septembru bi se meritve ponovno organizirale v organizaciji 

KS in Krajevne organizacije RK. 

 

 
Zapisal:  
Matija Šega 
Tajnik KS Žabja vas                                                        Robert Sotler, predsednik Sveta KS 
Žabja vas 
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